
出发日期 成人双人间 小孩加占床 小孩不加床 成人单人间 

     

航班时间：马印航空 

OD 605 吉隆坡香港  1020-1415 
OD 606 香港吉隆坡  1515-1910 

当地 4 星级酒店 
 

 
3晚香港： 
准4《香港九龙贝尔特酒店》或同级 
 

购物站: 香港-珠宝+参茸+摄影  
*团费包含: 机场税、导游和司机小费、30kg 托运行李* 
*团费不含: 个人旅游保险和吉隆坡来回机场接送 * 

第一天 吉隆坡香港     (机上用餐)                   
集合于吉隆坡国际机场，乘搭国际航班飞往“东方之珠”之称的香港。抵达后送
往酒店休息。自由活动或参与自费项目。 
 

第二天 香港-市区游     (早/午餐)  
早餐后,游览金紫荆广场“永远盛开的紫荆花”雕塑－金紫荆雕像矗立于香港会议
展览中心新翼海旁的博览海滨花园内。浅水湾的海岸线蜿蜒曲折，宛如一弯新
月。绵长的海滩，宽阔的滩床，幼细柔软的沙子，平静如镜的海面，使她成为香
港最美丽的海滩之一。香港仔渔港（游船自理）想近距离体验香港仔水上人家的
作息生活，不少旅客都会选择搭乘舢舨，或登上世界闻名的珍宝王国，饱览渔港
风情。啬色园黄大仙祠是香港最著名的庙宇之一，崇奉儒、释、道三教。据说黄
大仙“有求必应”，签文灵验，常年吸引无数善信到来膜拜求签，香火鼎盛。每
年的农历年大年初一，有不少善信争相到来抢头香，成为香港贺岁习俗之一。  
 

第三天 香港-大屿山-大澳    (早/午/晚餐) 
昂坪360定必成为你「不能错过」的香港旅游景点。昂坪360位于大屿山，昂坪缆
车保存了昂坪原有自然生态环境和特色，「昂坪巿集」更汇聚大屿山风俗和文
化，由踏上缆车旅程开始，视野豁然开朗，带领旅客进入身心启迪的愉快旅程。
昂坪缆车全长5.7公里，由大屿山东涌市中心至昂坪，让旅客沿途俯瞰香港国际机
场、南中国海、天坛大佛及北大屿山郊野公园的自然美景。「昂坪市集」毗邻壮
严的户外青铜坐佛 – 天坛大佛以及宝莲禅寺，荟萃文化及宗教特色。然后前往
宝莲禅寺+素餐。午餐后,前往大澳渔村是一個小漁村，您可以在那走走海产街、
小巷弄走走、吃吃當地的零食。到大澳必尝小吃(自费)：1)"粿"老阿伯、2)烤
海鮮、3)雞蛋仔、4)豆腐花(可以随个人口味加上糖水跟糖粉)。 

第四天  香港 （自由活动或参与自费项目） 
1）迪斯尼乐园一日游：RM388/人。在这里，你将会与最喜欢的迪士尼朋友见面、
包括米奇老鼠、唐老鸭以及他们的朋友...等。乐园分为七大主题园区，分别是美
国小镇大街、幻想世界、明日世界、探险世界。 
2）海洋公园一日游：RM260/人。海洋公园中有趣味十足的露天游乐场、海豚海狮
表演、超动感影院、园区观景车、购物商店、礼品中心、美食餐厅…等享不尽的
玩乐！ 
 

第五天  香港吉隆坡      
自由活动至集合时间，送往香港国际机场。 
 

   

《以上行程仅供参考，以最终航班,酒店及团队抵达各地后由接待社安排为准。酒店以当地星级为标准。》 

《当您在订购本公司旅游配套时， 将被视为已细读及了解本公司之旅游细则》 

航班时间：马来西亚航空 

MH 432 吉隆坡香港  1540-1930  
MH 433 香港吉隆坡  2030-0015+1 

Tour Code: 5HLT 



Departure Date Adult Twin Child With Bed Child No Bed Adult Single Supp 

     

Flight Details: Malindo  
 
OD 605  KULHKG    1020-1415 
 
OD 606  HKGKUL    1515-1915 

Local 4 Star Accommodation 
 

4N 4* HongKong  
Penta Hotel or similar 

Shopping Stops: Jewellery Factory, Chinese Herbs Shop, Group Photo 
*Inclusive: Airport Taxes, Tipping, 30kg Luggage* 
*Exclusive: Personal Travel Insurance & KUL Airport Transfer* 

Day 1  Kuala Lumpur  Hongkong     (MOB) 
Upon arrival at HongKong Airport, meet by local representative and transfer to check in hotel. Free at 
own leisure or join optional tour .  
 
Day 2  HongKong - City Tour      (B/L) 
After Breakfast, visit Repluse Bay is one of the most famous beaches and it is situated in the southern 
part of HongKong island, it is the most amazing bay in the region, Golden Bauhinia Square located 
outside the HongKong Convention and Exhibition Centre on the Wan Chai waterfront marks the most 
significant occasion in HongKong’s history, Aberdeen Fishing Village (boat by own expenses) is such a 
veritable maze of floating restaurants and also contains the remnants of HongKong’s last surviving float-
ing fishing village and it’s where the famous Jumbo Restaurant located. The Sik Sik Yuen Wong Tai Sin 
Temple’s claim to ‘make every wish come true upon request’ might have something to do with its popu-
larity. Home to three religions (Taoism, Buddhism and Confucianism), its natural setting and beautifully 
ornamented buildings make it as much a scenic attraction as an important religious centre.  
 
Day 3  HongKong - Lantau Island - Tai O Fishing Village ( B/L/D) 
As a top candidate of Hong Kong top tourist spots, Ngong Ping 360 is where you can enjoy 360-degree 
views on a world’s top 10 amazing cable car ride. It also comprises of a culturally themed landscaped 
garden called Ngong Ping Village, which is also one of the best places in Hong Kong to visit. Visitors will 
be greeted by stunning panoramic views of the Tian Tan Buddha Statue, South China Sea and beyond 
from a standard, crystal or private cabin. For a more cultural and religious experience, the majestic 
outdoor bronze Buddha, the Tian Tan Buddha Statue, is only a short stroll from the Ngong Ping Village. 
Tian Tan Buddha statue is the major centre for Buddhism in Hong Kong and is located next to the Po Lin 
Monastery. After Lamma Island, transfer to TAI O Fishing Village is a small fishing village, you can walk 
in the seafood street, local snacks. Tai O u cantaste Local food (own expense) : 1) Kuih, 2) Roast Sea-
food, 3) Baby Egg Cake, 4) TafuFa.  

Day 4  HongKong (Freeday or Join Optional Tour)      
1) Disneyland Full Day Tour : RM 388/Pax. Enter a magical kingdom inspired by fairy-tale dreams and 
explore 7 lands—Adventureland, Grizzly Gulch, Mystic Point, Toy Story Land, Fantasyland, Tomorrow-
land and Main Street, U.S.A.—filled with beauty, excitement and Disney Characters. 
2) Ocean Park Full Day Tour : RM 260/Pax. Opened in 1977, Ocean Park Hong Kong is a marine-life 
theme park featuring animal exhibits, thrill rides and shows. In 2012, its impressive ability to offer 
guests a world-class experience that blends entertainment with education and conservation was con-
firmed when it became the first Asian winner of the biannual Applause Award, the most prestigious 
award in the amusement and theme park industry.  
 
Day 5  HongKong Kuala Lumpur     (MOB) 
Free at own leisure until time for transfer to HongKong airport flight back home.  
 

Tour itinerary is subject to change without prior notice according to final confirmation of flight 
and hotel booking and discretion of the land operator. Hotel rate based on local rating. 

Flight Details: Malaysia  Airlines 
 
MH 432  KULHKG   1540-1930 
 
MH 433  HKGKUL   2030-0015+1 

Tour Code: 5HLT 


